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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter 

Az interpelláció címe: "A rekordmagas üzemanyagár miatt azonnali kormányzati 
beavatkozásra van szükség" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Két  hete  azzal  kapcsolatban  szólaltam  fel,  hogy  a  munkavállalók  érdekeit  képviseljem,  és  a
munkába  járásukat  segítse  a  mindenkori  kormány  azzal,  hogy  adómentesen  adható  legyen  a
költségtérítés, ha annak összege nem haladja meg a munkában töltött napokra a munkahely és a
lakóhely között közforgalmi úton mért oda-vissza távolság figyelembevételével kilométerenként a
30  forintot.  Ennek  érdekében  határozati  javaslatot  nyújtottam  be,  amely,  remélem,  elnyeri  a
kormány figyelmét és tetszését.

Most  ismét  felszólalok,  hiszen  nem  tudok  elmenni  az  elmúlt  hetekben  zajló  üzemanyagárak
rendkívüli  emelkedése mellett,  a múlt  héten a gázolaj  átlagára átlépte az 500 forintot,  a benzin
átlagára 488 forintra emelkedett.

Mivel az OPEC országok úgy döntöttek, hogy nem emelnek a kitermelt olaj mennyiségén (annak
ellenére,  hogy  a  gazdaságok  élénkülésével  a  kereslet  nő),  az  olaj  ára  viszont  folyamatosan
emelkedik.  Bár  a  korábbi  jóslatok  ellenére  a  600  forintot  várhatóan  nem fogják  elérni,  ennek
ellenére akár évekig is maradhatnak az irreálisan magas üzemanyagárak. Tisztában vagyok azzal,
hogy számos európai országban történtek hasonló emelések, de ne feledkezzünk meg arról, hogy ott
nem a gyenge magyar forinttal fizetnék ki ezt az irreális összeget.

Továbbá egy másik nagyon fontos szempontot sem vesz figyelembe a kormány, mégpedig azt, hogy
vidéken  az  autó  használata  egyáltalán  nem  számít  luxusnak.  A legtöbb  vidéki  településen  a



 
személygépjármű  nélkülözhetetlen  ahhoz,  hogy  az  emberek  eljussanak  a  munkahelyükre,  hogy
elvigyék  gyermekeiket  az  óvodába,  iskolába,  hiszen  számos  településen  korántsem kielégítő  a
tömegközlekedés  gyakorisága,  minősége.  Ugyanakkor  arról  nem  is  beszélve,  hogy  a  lehűlés
bekövetkeztével ismét erősödik a covid-hullám, illetve a különféle megfázásos megbetegedések,
ezért sokan vannak, akik nem szeretnének tömegközlekedésre szállni, mert ha megbetegednek, és
az orvos kiírja őket táppénzre, akkor kevesebb pénz kerül a háztartásba, ezt viszont nagyon sok
magyar család nem engedheti meg magának.

S  hogy  mi  lesz,  ha  tartósan  magasan  maradnak  az  üzemanyagok  árai?  Nagymértékű  áremelés
minden szektorban. Az üzemanyagárnak komoly szerepe van az árak alakulásában, és a már most is
brutális áremelkedések közepette ez csak fokozódni fog.

Határozati javaslatot nyújtottam be annak érdekében, hogy a munkábajárást segítsük, ez ott van az
országgyűlés előtt, ne várjunk vele heteket, míg a bizottság napirendjére tűzi, mert gyors és valós
megoldásra van szükség.

Most  viszont  még  ezen  is  túl  megyek  és  azt  kérem  a  kormánytól,  hogy  változtasson  az
üzemanyagárak adóját illetően, mert akkor minden lakos számára érezhető lenne a változás, az árak
csökkenése.

Kérdezem tehát  a  kormányt,  hogy mit tesz,  azért,  hogy segítse a magyar családokat,  a magyar
munkavállalókat és egyáltalán minden magyart annak érdekében, hogy megkönnyítse az autóval
való közlekedésüket?

Nemrég egy rádió interjú alkalmával feltették nekem azt a kérdést, hogy valóban az lenne a helyes
döntés,  hogy  ültessünk  minél  több  személyt  autóba,  mikor  a  bolygónk  küszködik  a  globális
felmelegedéssel? A személyes véleményem az volt akkor is és most is, hogy természetes én is azt
szeretném, hogy mindenkit elektromos autóba ültessünk és ennek kell lenni a hosszútávú jövőnek,
de amíg ez elérhetetlennek tűnik,  addig biztosítsuk a  gépjárművel  rendelkező lakosok számára,
hogy kényelmesen és megfizethető módon eljuthassanak a munkahelyükre.

 

Várom érdemi válaszát!
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